
 

 

PROTOKOLL 
fra styremøte 03. oktober 2019 i Ungdomsrådet for Fjellregionen  

 
Til stede: Hedda Johansen, Karoline S. Jordet, Ørjan Lønningen (UE Hedmark/regionrådet) og Rune 
Jørgensen (sekretær) 
 
 

1. Status og videre arbeid med «Fjellungdommen i klimaskiftet» 
 
Ørjan Lønningen gjennomgikk plan med dreiebok for klimatoppmøtet fredag 4. oktober og kveldsmøte 
3. oktober. 
Det ble blant annet avklart at Hedda og Karoline leder begge arrangementene, mens Rune leder 
paneldebatten fredag. 
Rune orienterte også om positivt møte med Røros kommune om deltakelse i tre år til tross for at 
kommunen har vedtatt utmelding av Regionrådet for Fjellregionen. 
(Etter møteslutt kom det beskjed om at Røros kommune deltar med 300.000 kroner i tre år og at 
arbeidet dermed kan gjennomføres som planlagt, selv om det mangler svar på søknad til Hedmark 
fylkeskommune på 825.000 kroner) 
 
Vedtak: 
Informasjonen tas til orientering. 
 

 

2.  Plan for gjennomføring av høstmøte  
 

Rune gjennomgikk utkast til plan og dagsorden for høstmøte 18. oktober. 
Planen ble noe justert. 
 
På styremøtet i mai ble det vedtatt at styret skal utvides fra to til fire medlemmer. 
Hedda og Karoline opplyste at de ikke har tatt stilling til om de ønsker gjenvalg som leder og 
nestleder. 
Rune Jørgensen ga uttrykk for at det kan bli utfordrende å finne fire nye styremedlemmer nå – om det 
blir nødvendig. Han anbefalte derfor at dette utsettes og tas stilling til neste år. 
 
Rune opplyste at det ikke har vært mulig å utarbeide forslag til rapport fra styret, og at denne må 
ettersendes. Han ba derfor om at denne kan behandles av styret på mail og deretter sendes ut.  
 
Vedtak: 
Sak om utvidelse av styret legges ikke fram nå, men vurderes neste år. 
Justert plan for høstmøtet godkjennes. 
Endelig rapport fra styret godkjennes via e-post. 
  

 

3. Eventuelt 
 
Ingen saker til behandling. 
 


